

# بانثين-E® كريم

## مرهم - مطري - مرطب للجلد

### التركيب :

فيتامين E-أسيتات، ديكسبانثينول، خلاصة الصبار، ألتوتوين، شمع النحل، حمض الشمع، غليسيريل مونو ستيرات، كحول سيتلي، زيت البارافين، أيزوبروبيل ميرستات، ديمتكون، تري إيتانول أمين، غليسيرين، ميتيل بارابين، بروبيول بارابين، ماء نقي.

### الخواص :

بانثين-E كريم يحمي الجلد من الجفاف والتشققات ويزيد من سرعة التئام التشققات الجلدية .

يتميز بتركيبية آمنة و فعالة تحتوي على :

- **فيتامين E-أسيتات** : يلعب وبشكل أساسي دور مضاد للأكسدة مما يؤمن حماية للخلية من الشيخوخة المبكرة والهرم، كما يساعد على تنشيط الكولاجين في الجلد.
  - **ديكسبانثينول ( فيتامين B5 )** : هو المشتق الكحولي لحمض البانثونيك Vit-B5، والشكل الكحولي أسرع امتصاصاً من الشكل الحمضي في الخلايا النسيجية، يدخل في التفاعلات الاستقلابية للجلد والنسيج الظهاري وبالتالي تساعد في تكوين الخلايا الجلدية وإعادة ترميم الجلد .
  - **خلاصة الصبار**: وهي مادة ذات فعالية عالية نظراً لتركيبها الفعالة والتي تحتوي على سكريات متعددة وأحادية، ألوين، ستير، وثيدات، معادن، فيتامينات ( Vit-A ، Vit-C )، حموض أمينية وحموض عضوية .
- وبالتالي تلمب خلاصة الصبار دوراً هاماً في إزالة علامات تقدم العمر، وتعطي عناية فائقة ضد التخريش، وتحافظ على رطوبة الجلد، وتؤمن الحماية اللازمة للجلد من العوامل المختلفة كالعوامل المؤكسدة والأشعة والجفاف .

### الاستعمال :

- 1- ترميم الجلد في الحالات التالية : القدم السكرية ، تشققات حلمة الثدي عند المرضع (ينصح باستخدامه كوقاية من بداية الحمل)، الأكزيما التخريشية، التهاب الجلد الحفاضي عند المرضع والمغربي عند الكبار.
- 2- ترميم الجلد في حالات الجروح والحروق والجروح العمليّة بالإضافة لتخفيف آلام الحروق السطحية الخفيفة.

- 3- في جلسات التقشير والمعالجة بالليزر لما يملك من خواص مرطبة ومرطبة للبشرة .
- 4- حالات السماط و التقرحات الجلدية ( تقرحات السرير) .
- 5- معالجة تشققات الجلد واليدين والكعبين ، وتشققات البطن.
- 6- تأمين الحماية اللازمة للجلد وإعطائه الحيوية والنضارة، والتخفيف من علامات التقدم بالعمر والتجاعيد.
- 7- للعناية اليومية بالجلد المعرض للجفاف ومعالجة جفاف البشرة ويساعد على حفظ توازن محتوى الجلد .
- 8- التهابات الجلد الناتجة عن : حروق الشمس ، الأشعة السينية او التعرض الطويل للأشعة فوق بنفسجية .

### طريقة الاستعمال :

يستخدم بانثين-E كريم للمناطق المكشوفة من الجسم كالوجه والأيدي والقدمين والجلد المغطى بالشعر كما يلي :

الجلد المصاب : يدهن بانثين-E كريم مرتين أو ثلاث مرات يوميا أو حسب إرشادات الطبيب

تشققات حلمة الثدي : يدهن بانثين-E كريم على حلمة الثدي بعد كل رضاعة .

مع الانتباه لغسل حلمات الثدي بالماء قبل عملية الإرضاع التالية .

للحماية : يدهن بانثين-E كريم مرة أو أكثر في اليوم حسب الحاجة .

### تحذيرات :

- للاستعمال الخارجي فقط .
- يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال .
- يجب عدم ملامسته العين .
- اذا ظهرت أعراض تحسس من المستحضر يجب إيقاف استخدامه.

### التخزين :

يحفظ في درجة حرارة دون ٢٠° م .

### التعبئة :

تيوب ٤٠ جرام .

- 1- الدواء مستحضر يؤثر على صحتك، واستهلاكه خلافاً للتعليمات يعرضك للخطر.
- 2- يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال.

**Freesia**  
Pharmaceutical Industries

**إنتاج فريسيا فارما**  
اليمن - صنعاء  
www.freesiapharma.com

# PANTHEN-E<sup>®</sup> Cream

Repair, emollient, skin moisturizer

## Composition:

Vitamin – E acetate, Dexpanthenol, Aloe Vera, Allantoin, Bees wax , Stearic acid, Glyceryl monostearate, Cetyl alcohol, Paraffin oil, Isopropyl myristate, Dimethicon, Triethanol Amine, Glycerin, Methyl paraben, Propyl paraben, Purified Water

## Properties:

PANTHEN-E cream protects the skin from dryness and cracks, and support the cracks healing.

## It has a safe and effective composition including:

- **Vit-E Acetate** : The essential role of Vit-E is powerful antioxidant to prevent the premature aging of the cell , it also activates the collagen of skin .
- **Dexpanthenol (Vit - B5)**: is the alcoholic derivative of Panthenic Acid ,it is faster in absorption than acidic form in the fabric cells. It also interferes with the metabolism of the skin cells and epithelial tissues, so it supports the formation of skin cells and skin rejuvenation.
- **Aloe Vera** : it is a powerful effective plant extract related to its composition which contains : mono and poly saccharide , Aloin, Steroids, Zinc, Vitamins ( Vit-C , Vit-A ) , Amino Acids and Organic Acids .

So Aloe Vera plays a role in prevention and masking the marks of skin aging , and provides suitable care against skin scratch, and maintain skin moist ,and protect the skin against different agents as oxidizing agents , sun radiation ,and dryness .

## Uses :

- 1- Skin repair in the case of : diabetic foot ,breast feeding nipple cracks ( it advisable to use the cream as prophylaxis from the beginning of pregnancy ) , scratching eczema , diaper skin infection for children and interfemoral scald for adults.

- 2- Skin repair in the case of burns , wounds, operations wounds, and to decrease the pain of minor burns.
- 3- During the laser and peeling session of skin because of its properties of moisturizing and skin rejuvenation.
- 4- Use for scald and skin ulceration (bed ulceration).
- 5- Treatment of cracks of hands, feet and belly skin.
- 6- Providing suitable care for skin, giving youthful look and promoting skin rejuvenation and lowering the marks of aging and wrinkles .
- 7- Daily care for skin that expose to dryness and treatment of dry epidermis and helping to maintain the equilibrium of skin content.
- 8- Skin inflammation caused by : sunburns, X-Rays and long exposure to Ultraviolet rays.

## Direction of use:

**PANTHEN-E Cream** is used for uncovered skin like face, hands and feet, in addition to hairy skin.

Damaged skin: apply **PANTHEN-E Cream** two or three times a day or as directed by a physician

Nipple Cracks : apply **PANTHEN-E Cream** after each breastfeeding, With caution to wash the nipples with water before next breastfeeding.

For Protection: apply **PANTHEN-E Cream** one or more times daily or as needed.

## Precautions :

- For external use only .
- Keep out of reach of children.
- Avoid contact with eyes.
- Don't use the cream if any symptoms of sensitivity arise.

## Storage :

Store below 30°C.

## Packaging :

Tube of 40 g.

1- Medicament is a product which affects your health, and its consumption contrary to instructions is dangerous for you .

2- Keep out of reach of children.

  
Pharmaceutical Industries

Produced by Freesia Pharma  
Yemen - Sana'a  
[www.freesiapharma.com](http://www.freesiapharma.com)